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Our success story stemmed from our absolute belief in our vision, which 
centered on creating a Jordanian-based company with an Arab flavor and a 
global performance.

لتأسيس2012العامفيالفكرةتطورتحيثفرديةمؤسسةبتأسيس2002العامفيالقصةبدأت
2022امالعفياللهوبحمدوصلناانالىالمؤسسيوالتميّزالجودةبانظمةمتخصصةاستشاريةشركة

حوكمةوالاعمالوتطويروالتميّزالجودةبأنظمةالمتخصصةالاستشاريةالقطاعاتمنالعديدريادةالى
يفالفنيةالخدماتالىوصولاالفكريةوالملكةالاختراعبراءاتمشاريعإدارةوالمعلوماتتكنولوجيا

خدمةتقدمالتيالعالميةالشركاتمصاففيCLARITYوضوحشركةلتكونالعربيةوالمنطقةالأردن
متكاملةاستشارية

The story began in the year 2002 with the establishment of an individual 
institution, where the idea developed in the year 2012 to establish a consulting 
company specialized in quality systems and institutional excellence until we 
arrived, thank God, in the year 2022, to the leadership of many consulting 
sectors specialized in quality systems, excellence, business development, 
information technology governance and patent project management Invention 
and intellectual property, down to technical services in Jordan and the Arab 
region, to make CLARITY a company among the international companies that 
provide an integrated consulting service

قصــة النجاح

+962 7 9891 5534
gm@clarity-bdc.group



خدمتكم... إبداعنا 
رحلة وليس مرحلة



الخدمات الإستشارية التي نقدمها

باقة متكاملة من الخدمات التي تلبي إحتياجاتكم

الإستشارات والتدريب لأنظمة الآيزو 
المتخصصة

الإستشارات والتدريب لأنظمة المطابقة 
مع السوق الأوروبية

الإستشارات والتدريب لأنظمة المطابقة 
مع منظمة الغذاء والدواء الأمريكية

الإستشارات والتدريب لبرامج براءات 
الإختراع وحماية الملكية الفكرية

الإستشارات والتدريب لأنظمة حوكمة 
تكنولوجيا المعلومات

الإستشارات والتدريب المتخصص 
لأنظمة الممارسة الجيدة في التصنيع



خدمات الحوكمة التكنولوجية التي نقدمها
مجموعة متكاملة من الخدمات والحلول الرقمية الآمنة للمساهمة في تحول رقمي مضمون وآمن لمنظومتك

خدمات وحلول الأمن السيبراني خدمات تخصيص الحلول الذكية البرمجية خدمات حوكمة تكنولوجيا المعلومات

خدمات الدعم الفني والصيانة حلول شبكات الكمبيوتر ومراكز البيانات  حلول التقنية السحابية وخدماتها

خدمات التدريب الكاملة الإستشارات و التخطيط الأتمتة وإدارة المعلومات



خدمات الحوكمة التكنولوجية التي نقدمها
مجموعة متكاملة من الخدمات والحلول الرقمية الآمنة للمساهمة في تحول رقمي مضمون وآمن لمنظومتك

خدمات حوكمة تكنولوجيا المعلومات

المعلوماتتكنولوجيانظامأنتضمنالتيوالسياساتالإجراءاتمنمجموعة
السياساتمنالمجموعةوتلكواستراتيجيتها،أهدافهايدعمللمؤسسة

لإضافةا،عليهوالرقابةالمعلوماتتكنولوجياوظيفةتوجيهبقصدوالإستراتيجيات
حوكمةتهتم.المعلوماتتكنولوجيامخاطرمنوللتقليلللمؤسسةقيمة

وتحديدالقرار،اتخاذسلطةلتحديدعامإطاربوضعالمعلوماتتكنولوجيا
تكنولوجيااستخدامعندفيهالمرغوبالسلوكعلىالحثبهدفالمسؤوليات

.المعلومات

IT Governance Services
It is a set of procedures and policies that ensure that the organization's 
information technology system supports its objectives and strategy, and 
that set of policies and strategies is intended to direct and control the 
information technology function, to add value to the organization and to 
reduce information technology risks. Information technology governance 
is concerned with developing a general framework for defining decision-
making authority and defining responsibilities with the aim of inducing 
the desired behavior when using information technology.

إدارة خدمات تكنولوجيا المعلومات
إلىتسليمهاويتمخارجيمقاولبواسطةتوفيرهايتممعلوماتتقنيةمهمةإنها

ومعداتخدمةوظائفعنبالمسؤوليةالمدارةالخدمةمزوديحتفظ.العميل
قةعلافي.الخدمةلاستلامشهريةرسومًاالعميلويدفعالمعلومات،تكنولوجيا

والقدرةابهالتنبؤيمكنالتيالأسعارمنالعميليستفيدالفعالة،المدارةالخدمات
تقنيةلإدارةالروتينيةالأعمالمنبدلًاالأساسيةالعملاهتماماتعلىالتركيزعلى

.المعلومات

Managed IT Services
It is an information technology (IT) task provided by a third-party 
contractor and delivered to a customer. The managed service provider 
retains responsibility for the functionality of the IT service and 
equipment, and the customer pays a monthly fee for receipt of the 
service. In an effective managed services relationship, a customer 
benefits from predictable pricing and the ability to focus on core business 
concerns rather than IT management chores.



"تم"الكون كله يطرب الى كلمة 
Universe Gravitates Towards Completion



Chicago

USA

Al Riyadh

Oman

Amman

KSA

JORDAN

MUSCAT

مكاتبنا
Our Offices

DubaiUAE





THANK YOU



إبقى على تواصل
Keep in touch

مقابل السفارة الكندية, جبل عمان, شارع زهران 118

Do you have any questions?

gm@clarity-bdc.group
+962 7 9891 5534

www.clarity-bdc.group
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